
 
SUOMEN KARATELIITON EHDOLLEPANOTOIMIKUNNAN ESITYS: 
 
Esitys:  
 
Puheenjohtaja Harry Heinonen  

 

Toinen varapuheenjohtaja Juha Tuominen (2 vuotta)  

 
Jäseniksi Manne Tiensuu (ju-jutsun mandaattipaikalle, uudelleenvalinta) ja Mika Alamaula 
(uudelleenvalinta) sekä Miika Laine, Jani Mantere ja Teresa Tuominen (2 kolmivuotista ja 1 
kaksivuotinen)  
 
 

Harry Heinonen 
 
Edustamasi seura 
 
Lohjan Kamppailukeskus ry 
 
 
Siviiliammatti/koulutus/osaaminen 
 
Key Account Manager/Merkonomi, JET Johtamisen erikoisammattitutkinto/myynti 
 
 
Aiemmat luottamustehtävät karateliitossa:  
 
varapuheenjohtaja ja hallituksen jäsen 
 
 
Lajihistoria/tausta:  
 
Karate 33 vuotta ja Kenjutsu 10 vuotta/Lohjan Kamppailukeskuksen puheenjohtaja 
 
 
Mitä haluat kehittää liiton toiminnassa 
 
Jäsenmäärän kasvu ja liiton seurojen välisen yhteistyön kehittäminen 
 
 
Mitkä ovat sinun hallitustyöskentelysi tavoitteet: 
 
huomioida kaikki lajit (Karate, Ju-jutsu ja Taido) tasapuolisesti 
 

 
 
 



Mika Alamaula 
 
Edustamasi seura 
 
Oulun Karateseura 
 
 
Siviiliammatti/koulutus/osaaminen 
 
Asiantuntija 
 
 
Aiemmat luottamustehtävät karateliitossa 
 
Hallituksen jäsen 2018- 
Viestintävastaava 2018- 
Seuratoimintavaliokunta 2018- 
Valmennusvaliokunnan PJ 2023- 
 
 
Lajihistoria/tausta 
 
Karatea vuodesta 1987 
Opettaja/ohjaaja/valmentaja 1989- 
Seuran hallituksen jäsen 1989-1995, 1998-2021 
Seuran hallituksen sihteeri ja rahastonhoitaja 1989-2001 
Seuran hallituksen PJ 1991-1995, 2001-2021 
Oulun Yliopiston karateopettaja 1991-1995 
Oulun seuraneuvottelukunnan jäsen 2015- 
Oulun seuraneuvottelukunnan PJ 2019-2021 
 
 
Mitä haluat kehittää liiton toiminnassa 
 
Viestintää sekä liiton ja seurojen välistä yhteistyötä laajalla sektorilla. Myös kilpakaraten nousu ja 
valmennuksen rakentaminen urheilijanpolun terävöittämisellä on lähellä sydäntä. 
 
 
Mitkä ovat sinun hallitustyöskentelysi tavoitteet 
 
Tavoitteet tulivat aika lailla tuossa edellä kerrottua.  Uskon että vahva osaamiseni seuran 
johtamisessa auttaa minua ymmärtämään kehitystarpeita seurojen ja seura-aktiivien 
näkökulmasta. 
Juha Tuominen  
 
Edustamasi seura  
 



Parkanon Kamppailuseura ry.  
 
 
Siviiliammatti/koulutus/osaaminen 
 
Kauppatieteen maisteri Yrittäjä, toimitusjohtaja Talous, yritysjuridiikka, hallitustoiminta  
 
 
Aiemmat luottamustehtävät karateliitossa  
 
Tällä hetkellä toimin hallituksen jäsenenä. Vedän harrastekaratetyöryhmää sekä olen jäsenenä 
aluetoimintaryhmässä.  
 
 
Lajihistoria/tausta  
 
Karatea treenannut vuodesta 1989. Shotokan 4.dan (JKA 1.dan)  
Koryu Uchinadi 3.dan, Shidoin  
Patrick McCarthyn Renshi – ohjelmassa Kisatausta 90-luvulta, mm. parit ESKA-EM Toinen 
aktiivinen laji BJJ  
Parkanon kamppailuseuran päävalmentaja ja puheenjohtaja  
 
 
Mitä haluat kehittää liiton toiminnassa  
 
Erityisesti, että karaten monipuolisuus lajina nähtäisiin ja se tuotaisiin paremmin esille liiton 
toiminnassa. Mitä enemmän lajin piiriin saadaan ns. tavallisia harrastajia, niin sitä kautta myös 
kilpailijoiden määrää saadaan lisättyä. Kilpakaraten osalta aluevalmennuksen ja aluekilpailujen 
lisääminen ja kehittäminen. Kaikki oikeastaan tähtää siihen, että karaten suosio lajina kehittyy.  
Mitä monipuolisemmin liitto toimii, niin sitä enemmän varmasti myös saadaan lisenssejä ja ehkä 
myös uusia seuroja liittoon. Edellisten lisäksi näkisin mielelläni enemmän myös liiton lajien välistä 
toiminnallista yhteistyötä.  
 
 
Mitkä ovat sinun hallitustyöskentelysi tavoitteet  
 
Hyvin pitkälle samat asiat kuin vastasin edelliseen kysymykseen. Mutta mielelläni olen mukana 
myös edistämässä liiton hyvää hallintoa, taloutta ja hallitustyöskentelyä. 
 
 
 
 
 
Jani Mantere 
  
 
Edustamasi seura 



 
Hämeenlinnan Karateseura Ry 
  
 
Siviiliammatti/koulutus/osaaminen 
 
Infran lupavalvoja /yhdyskuntateknikko 
  
 
Aiemmat luottamustehtävät karateliitossa 
 
Nuorisovaliokunnan jäsen 
Nuorisopäällikkö 
Seuratoimintavaliokunnan jäsen 
Kilpailujärjestelyvaliokunnan jäsen 
  
 
Lajihistoria/tausta 
 
Lajitaustani on vahvasti karaten parista, vaikka myös Hokutoryu ju-jutsu on aikoinaan tullut 
tutuksi. Toimin Hämeenlinnan Karateseuran puheenjohtajana ja osallistun kouluikäisten, aikuisten 
ja kilpavalmennusryhmien valmennukseen säännöllisesti. 
  
Omaan seuratoiminnan kannalta oleelliseen osaamiseen on eniten vaikuttanut mahdollisuus 
päästä perustamaan uusi seura omista arvoista ja tavoitteista kokonaan alusta sekä päästä 
kehittämään tätä toimintaa nousujohteisesti samanhenkisessä yhteisössä.  
  
Alueellisesti ja valtakunnallisesti olen ollut mukana niin Budoleirien, aluekilpailujen kuin 
arvokilpailujenkin järjestämisessä silloin, kun sitä on tarvittu. Kiinnostus uusien asioiden kokeiluun 
on tuonut mm. SportDatan reaaliaikaisen tulosten julkaisun ja pistetilanteen julkaisun 
ensimmäistä kertaa kotikatsojien ruudulle kotimaan karatekilpailuihin.  
  
Ensisijaisesti kuitenkin koen olevani liikuttaja ja valmentaja. Tästä syystä liikkumisen ilo ja laadukas 
perustoiminta on minulle tärkeää kaikkien harrastajiemme tavoitteista riippumatta. 
  
 
Mitä haluat kehittää liiton toiminnassa 
  
Tällä hetkellä monenlaisiin valtakunnallisiin (liitto)tehtäviin on vaikeaa löytää tekijöitä ja tämä 
aiheuttaa talkootyökuorman kasautumista hyvin pienelle ryhmälle. Tämä vaikuttaa mukana 
olevien jaksamiseen sekä tehtävien mielekkyyteen ja houkuttelevuuteen nyt ja jatkossa. 
Talkootyö, jota tehdään yhteisen hyvän nimissä, tulee kehittyä ajan mukaisesti esimerkiksi 
selkeästi määritellyksi ja kohtuullisen lyhytaikaiseksi. Työ tulee tehdä näkyväksi, sillä pitää olla 
selvästi määritelty tavoite ja siitä pitää saada kiitos.  
  
 
Mitkä ovat sinun hallitustyöskentelysi tavoitteet 



  
Lähes aina kaikki merkittävä ja pitkäaikainen edistys saavutetaan määrätietoisesti yhdessä 
toimien.  Tästä syystä haluan osaltani kaikessa päätöksenteossa edistää strategisia tavoitteita 
seuratoiminnan tukemisessa, seurojen kasvun ja kilpailumenestyksen parantamisessa sekä liiton 
lajien näkyvyyden edistämisessä.  
  
En mielellään ikinä toista asioita siksi, että niin on tehty ennenkin. Tavoitteeni on tuoda esiin uusia 
näkemyksiä ja vaihtoehtoja, jos näen mahdollisuuksia asioiden toteuttamiseen tehokkaammin tai 
laadukkaammin riippumatta siitä, että se tarkoittaisi jonkin muuttamista.  
 
 
 
Miika Laine 
 
Edustamasi seura 
 
Rinkusukan ry (Riihimäki) 
 
 
Siviiliammatti/koulutus/osaaminen 
 
Poliisi, (Tradenomi AMK turvallisuusalan koulutusohjelma). Osaamisala->  opettaminen 
/kouluttaminen ja valmentaminen 
 
 
Aiemmat luottamustehtävät karateliitossa: 
 
Shotokan tyylisuutakollegion jäsen useita vuosia, silloin kun tyylisuuntakollegiot perustettiin 
 
 
Lajihistoria/tausta 
 
Shotokan karatea seuratasolla vuodesta 1985 tähän päivään. Lisäksi muita ns. Sivulajeja 
(Fullcontact karate, Aikido, Tai chi,  jne.) 
 
 
Mitä haluat kehittää liiton toiminnassa 
 
Ns. harrastus karaten ja kilpa karaten kuilun madaltaminen, aluetoiminnan kehittäminen, 
yhteistyön lisääminen seuratoiminnassa.  
 
 
Mitkä ovat sinun hallitustyöskentelysi tavoitteet 
 
Tuoda oma osaaminen- ja panos Suomalaisen karaten ja kamppailu-urheilun tehtäväkenttään.   
 
 



Manne Tiensuu 
 
Edustamasi seura 
 
Hokutoryu Ju-jutsu Espoo 
 
 
Siviiliammatti/koulutus/osaaminen 
 
Henkilöstöjohtaja, psykologi 
 
 
Aiemmat luottamustehtävät karateliitossa: 
 
hallituksen jäsen vuodesta 2020 (?) 
 
 
Lajihistoria/tausta 
 
Turun ju-jutsuseuran perustajajäsen sekä aktiivisesti valmennuksessa mukana 1985-2000. 
Hokutoryu 1.dan (1994) ja Kenjutsu 4.Yudansha, (2018). Nyt aktiiviharrastaja Espoon hokutoryu-
seurassa. 
 
 
Mitä haluat kehittää liiton toiminnassa 
Mitkä ovat sinun hallitustyöskentelysi tavoitteet 
 
Tuon aktiiviharrastajan ja seura-aktiivin näkökulmaa. Koko ajan varmaan mielessä miten liitto voi 
hyödyttää ja tukea seuroja ja harrastajia paremmin.  
 
 
Teresa Tuominen 
 
Edustamasi seura 
 
Helsingin ju-jutsuklubi 
 
 
Siviiliammatti/koulutus/osaaminen 
 
Liikunnanohjaaja YAMK (liikuntajohtaminen - Master of Sport) työssä Uudenmaan Pelastusliiton 
toiminnanjohtaja.  
 
 
Aiemmat luottamustehtävät karateliitossa: 
 



Seuravaliotoimikunnan jäsen ja koulutustoimikunnan jäsen. Tämän vuoden nimikkeellä 
koulutusvastaava. 
 
 
Lajihistoria/tausta 
 
Hokutoryu Ju-Jutsu alkaen 1996. Nyt 5dan. Junnuvastaava, koulutusvastaava, kansainvälinen 
tuomari ja tuomarikouluttaja. Useita muita oheislajeja mm. Kobudo 1dan, bo-jutsu 1dan, brassi, 
wadoryu ja kickboxin värivyö. Aloittanut junnujudon 1984 - aikuisena muutama vuosi värivyönä. 
 
 
Mitä haluat kehittää liiton toiminnassa 
 
Liiton toimintatapoja kohti järjestötoiminnan nykyaikaista toimintamallia. 
 
 
Mitkä ovat sinun hallitustyöskentelysi tavoitteet 
 
Tavoitteena selkeyttää, yhtenäistää, nykyaikaista ja osallistaa samalla kun liiton 
johtamisjärjestelmä selkeytetään kaikille. 
 


